
Højgårdens grundejerforening

Beretning år 2004.

Årets sommerfest blev afholdt i godt vejr med glade og feststemte deltagere. Som sædvanlig var der 
lege og konkurrencer med masser af præmier.
Bestyrelsen har i år valgt at overlade arbejdet med at arrangere sommerfest til de, der måtte have 
lyst til opgaven. 

I august måned måtte vi udsende rykkere til 10 medlemmer for at få deres indbetaling af kontingent.
Der måtte sendes en enkelt til incasso.

Containerne bliver flittigt brugt .  Alle har været flinke til at overholde reglerne for det, der bliver 
lagt i containeren, for vi har fået dem til den ”lave pris” omkring 1.200,00 kr. hver gang.  Hvis der 
kommer ting i, der ikke er kompostérbart, skal der afregnes til kilopris, og det kunne let blive 4-
5.000 kr. for en container.

Der er stadig enkelte grundejere, der ikke kan ”huske”, hvornår der må køres med græsslåmaskine, 
så vi henstiller til, at tiderne i ordensreglementet overholdes.

Med hensyn til vejene, så er vi løbet lidt tør for ideer til bekæmpelse af høj fart med tilsvarende højt 
støv.  Som lovet på sidste års generalforsamling har vi opsat det gamle ”15-km” skilt. Det har ikke 
lykkes os at få nogen til at strø noget på, så det ikke støver så meget.  
Bilerne synes at køre stærkere og stærkere på vores veje.  Det kan mærkes, at mange bor i området, 
der er stor morgen- og fyraftentrafik på Agervej.  

Beskæring af høje træer er stadig et ønske fra flere grundejere.

Rita Westerberg er gået ud af bestyrelsen pr. 1. april, da hun har solgt sit sommerhus,  og Søren 
Stjernø er indtrådt i stedet. Carl-Christian Jensen er ny kasserer.   

Til slut vil jeg gerne takke grundejerne og bestyrelsen for godt samarbejde.

Lone Jensen

 


